
 

 

 

 Plan  dela 2023  in naprej 

 

- projekti LAS 

Strategija LAS 

- rapalska meja rupnikova linija  

V projekt Rapalska meja, Rupnikova linija in ureditev sveta pod Ratitovcem. 

 - Mehke vsebine: 

- iskanje razpisov na naših področjih, preko katerih bi mogoče lahko prišli tudi do novega kadra... 

- sodelovanje v projektih preko katerega se lahko razvijamo in mogoče olajšamo naše stroške poslovanja 

- Vidra ni riba (7 glasbenih večerov, skupaj z KD ROV, Avtorska glasba) 

- sodelovanje v. ŠRI 

- strategije OK 

- tržnica ? 

- športnik leta 

- sodelovanje v skupini za razvoj občine  OK 

- sodelovanje z RAS, LAS, Zavod 3,KŠSD, Taborniki, …  

 

- Kaj se je večjega naredilo ali se dela: 

- parket -  menjava v dvorani  OK 

- izdelava nove hišice  za orodje ob tenisu in bazenu oz. popravilo  otroške plezalne stene OK 

- izdelava višjih in boljših železnih vrat za objektom športne dvorane, dostop do piknik prostora OK 

- nujen servis in vzdrževanje oz menjava določenih delov travnatega igrišča OK 

- muzej ogrevanje OK 

- menjava tuširnega sistema v garderobah dvorane ? 

- video nadzor športni park, športna dvorana, bazen terasa ? 



- prenova WC avla bazen OK 

- prenova salonske sobe bife bazen ? 

- dodatno igralo terasa bazen ? 

- nakup - biljard, hokej, fliper in pikado, ..., . za mcž ? 

- ureditev talne površine terasa bazen ? 

- ureditev dostavnega jaška na vrhu, mrežna vrata ? 

- 4. faza montažni prizidek in dvo nivojski otroški bazen 5 x 6 m, bazenska tehnika,  ...,   ? 

- 5. faza Prenova bazenske školjke prelivni robovi, keramika, bazenska tehnika ...,  ? 

- slabi računalniki, prenova skoraj vseh OK ? 

- varnost športna dvorana, varovanje višinskih del ? 

- kegljišče,  kombinacija z aerobni fitnes,strelišče, lokostrelišče  (  če ga ne bo bo potrebno ukrepati, terasa 

športne dvorane, okna na zunanjo steno, izolacija, pisarne, tribune) ? 

 - servis oken dvorana  OK 

- atletska steza popravilo ? 

- popoln remont otroških igral na parku  ?? 

- kakšna naprava za zunanji fitnes, vsako leto ena ? 

- dokončna ureditev piknik prostora. plošče,  ? 

- muzej dvorišče ? 

- muzej mansarda ? 

- trg pred plavžem , ojačati še eno stran rak ? 

- urediti vhod v rudnik ? 

-  fotovoltaika ? 

- nov jumbo pano kozolec ?? 

 

 

 

 

 

 

 



9.1 Obrazložitev potrebnih investicij v prihodnjih letih v okviru občine Železniki 

-  Potrebna prenova muzejskega ogrevanja;  OK 

-  Potrebna prenova starega dela bifeja; V bifeju zeleni del rahlo zamaka strop in so zelo zastarele 

komunikacijske, elektro in prezračevalne instalacije. (nevarnost požara). Odstopajo tudi stropne 

obloge kakor tudi pohištvene. Čas je za posodobitev lokala do te mere da bo lokala funkcionalen in 

privlačen za goste.    

-  Potrebna prenova sanitarij avla bazen ; OK 

- Obnovitev edinega peščenega tenis igrišča ; tenis igrišče z vso opremo je dotrajano, saj je eno 

najstarejših tenis igrišč na Gorenjskem. Igrišče bi potrebovalo povsem novo drenažo, novo nasutje in 

utrditev terena. Potrebno bi bilo tudi obnoviti ograjne mreže in sistem namakanja igrišča. Vzporedno 

bi bilo pa potrebno tudi posodobiti osvetlitev igrišča.  

-  Prenova Plavalnega bazena Železniki   Dogovorjeno je bilo, da se investicija se izpelje po fazah v 

nekaj letih. Investicijo smo v prvi fazi izpeljali v kar največji meri. V 1. fazi (energetska sanacija) smo 

prenovili streho in okna in tehnični del, ki sodi v plavalni bazen (instalacije (vodovod, ogrevalni del in 

klimatizacijo). V drugi fazi (2017) smo prenovili garderobe in avlo. V tretji fazi (2019) smo  prenovili 

savne in kopalnice/tuširnice. V 4 fazi pa bi bilo potrebno predvideti gradnjo zunanjega otroškega dela 

bazena z majčkenim notranjim bazenčkom 6x8m in okoljem primerno mlajšim otrokom v bazenu in 

prenovo bazenske terase. Mogoče tudi postavitev mini tobogana na tem zunanjem delu. V 5 fazi bo 

pa nujno potrebna prenova bazenske školjke, prilagoditev invalidom in starostnikom (leta 2025), 

sistem in bazensko tehniko posodobiti z kompenzacijskim bazenom, prelivni robovi in prenovo 

kopalne ploščadi.  

-  Prenova travnatega igrišča na Športnem parku Dašnica, je nujna, saj je trava v izredno slabem 

stanju. Običajno se tovrstna igrišča po 8 letih menjajo, sicer smo prenovili najbolj kritične delčke 

vendar bi bilo potrebno razmišljati o kompletni prenovi. 

 -  Prenova atletske steze na Športnem parku Dašnica, je nujna, saj z njo zamujamo že najmanj dve 

leti in sicer jo je potrebno prenoviti da jo mogoče delno še lahko rešimo z retopingom (nanašanje 

nove rdeče UV površine in barvanje novih črt), ravnine žal ne moremo več rešiti zato bi jo potrebno v 

kompletu zamenjati, ker tartan povsem razpada.   

- Potrebna prenova otroškega igrišča na športnem parku,  ki bi se moralo prestaviti pod streho, 

vzporedno ob dvorani med obema kontejnerskima enotama. Igrala so v zelo kritičnem stanju in so že 

večkrat obnovljena kar pa ni več po predpisih in a testih. Obnova oz nakup novih igral in prestavitev 

ter ureditev otroškega igrišča za dvorano bi bila dobrodošla. 

- Klic po pomanjkanju nekaterih fitnes oz workout naprav je vedno glasnejši. Postavitev zunanjega 

fitnesa z različnimi napravami v kombinaciji z workout napravami na športnem parku na mestu 

dosedanjih otroških igral, bi bilo prav tako več kot potrebno. 

- Kegljišče na terasi športne dvorane in nad parkiriščem športne dvorane. Pokazala se je potreba po 

izgradnji kegljišča ob športni dvorani. Izdelal se je projekt, ki nakazuje, da bi kegljišče lahko bilo v 

nadaljevanju terase  športne dvorane in pokritega parkirišča z betonsko ploščo na kateri bi se nato 



izdelalo montažno avtomatsko kegljišče z čakalnico oz možnostjo postrežbe pijače za steklom kot je v 

Škofji loki. Ob tem se pa lahko še reši dodaten nadstrešek nad vhodom v športno dvorano, ki bo 

omogočal vsaj deloma prihod po suhem v športno dvorano zaščitil vhod in omogočil šolarjem in 

uporabnikom varno pot. Precej bolje bo tudi v zvezi s čistočo in ohranjanjem imovine. Sam bi projekt 

nadgradil še s prostori za društva, s streliščem, lokostreliščem in notranjim fitnesom. 

9.2  Obrazložitev investicij oz vzdrževalnih investicijskih del v okviru JZR  

- Investicije v okviru sredstev JZR so lahko le manjšega in najnujnejšega obsega, ki se predvidijo bolj 

kratkoročno. Pretežno pa so mišljene bolj v okviru investicijskega vzdrževanja in nakupu nove 

potrebne opreme za lažje delo oz delovanje.  Tribune tenis, prenova stropa bife, … 

 

 

Glede na to, da slišim, da se nekatere hiše po Ţeleznikih ţe praznijo in da naj se nekatere ne bi podirale.  Glede 

na to, da bodo ali mogoče ţe so drţavna last bi bilo mogoče dobro, če bi dali kakšno pobudo ali prošnjo in naj bi 

prešle pod upravljanje občine. Poiščimo jim svoj namen, še enkrat opozarjam na potrebe muzeja in skladiščenje 

predmetov, potrebe po novih prostorih za zbirke....  Resnično bi bilo za razmilsiti o tem, da bi bila kakšna hiša 

zelo primerna za skladiščenje predmetov in postavljanje premičnih zbirk. Prav tako bi lahko TIC prestavili v eno 

od izpraznjenih hiš in bi s tem lahko pridobili prostor v muzeju.   

- Ţe kar nekaj časa se prodaja furtova hiša nasproti muzeja, tudi to hišo bi bilo dobro odkupiti in če ne drugega 

podreti in narediti parkirišča za muzej. V primeru če ne bi prišli do upravljanja s prej naštetimi hišami bi bilo 

mogoče dobro pozidati furtovo hišo v manjšem obsegu nazaj in v njej narediti TIC in na vrhu še en prostor za 

kakšne delavnice, video prezentacije ali podobno. 

- Dobrodošel bi bi bil tudi nakup Arnolove trgovine za širjenje muzeja. Počakati na primeren trenutek oz biti 

pripravljen na trenutek, ko bo Arnol to pripravljen prodati (takrat ne smemo biti pasivni).   

- Nato bi bilo pa v sklopu tega počasi treba razmišljati tudi o odkupu Boncljeve hiše ker smo malce gledali imajo 

kar teţave z vzdrţevanjem, kar pa lahko posledično vpliva tudi na stanje muzeja. Mislim da je Boncljeva hiša 

kar pomembna za občino Ţelezniki, in ne bi bilo prav da bi prišla v kakšne druge roke. Vseeno je Boncljeva hiša 

lahko pridobitev za občino (kljub mogoče nekoliko draţjim stroškom vzdrţevanja), lahko bi se noter enkrat 

preselili tudi vsi občinski prostori in občinska uprava (o tem se je ţe dosti govorilo), hkrati pa bi jo lahko porabili 

za muzejsko in galerijsko dejavnost?  

1. nekje bi bilo potrebno slediti tudi temu da bi se sredstva za delovanje društev na vseh 4 področjih nekako 

smiselno povečevala, (to se mi zdi nujno) 

2. Muzej  (Mansarda za zbirke in predvsem arhiv  in muzejsko dvorišče  skupaj z dostopom na galerijo je ţe 

nekako umeščeno.) 

3. Pri nakupu novih hiš bi bilo smotrno razmišljati da bi z njimi upravljal JZR, smotrno bi bilo tudi premestiti 

TIC v glavanovo hišo , ki pa bi bila nato tudinamenjena uporabi društev in kot depo tudi za muzej, ker te 

prostore muzej za svoje rekvizite nujno rabi.  Furtovo hišo bi jaz raje predelal v parkirišča, če je to moţno. Če ni 

bi bil pa tam TIC še bolj primeren in nad ticom prostor za določene sprejeme oz kakšne delavnice, ali karkoli..., 

razmišljel sem tudi da bi trg pred plavţem skušali oţiveti z praznovanjem rojstnodnevnih zabav za otroke po 

starem, tako da bi tudi zato takšen prostor prav prišel)  

4.Ureditev vseh vaških jeder, tudi Selc se ne sme pozabiti, kajti zelo kmalu se bo podrl star gasilski dom in tam 

naj bi bil nek turističen parkec, aleja znanih selčanov mogoče. Poleg prenove Krekovega doma, je potrebno še to 

umestiti v zgodbo. Vsekakor vsebine za v krekov dom ne najdem druge, kot da se izvede notri ena oblika hostla 



in mogoče  še bolje apartmaji ali stanovanja za oddajati? (karkoli bo kdo drug govoril, da se bo notri dogajalo ni 

vse za verjeti, vsaj zgodbe katere jaz slišim, precej nerealno) 

5. Promocija naših največjih dveh prireditev (Čipkarski, Terice) 

6. Kot so rekli naravno kopališče je nujno.Mogoče bi se lahko umestilo celo več teh naravnih kopališč, po vaseh? 

7. Program za mlade;  bolj malo smo govorili o kakšni občinski pomoči za izvedbo tega programa, kar pomeni 

doočeni koncerti, letni kino, kakšne dodatne dejavnosti, ki so dosegljive le izven občine, drsališče, downhil 

proge, pump track (čeprav jaz bi pred pump trackom sigurno umestil premeščanje igral na športnem parku pod 

streho k dvorani in na tistem mestu naredil workout naprave, ki bi jih društva in mladi klubi lahko s pridom 

uporabljali, to se pri nas pogreša. 

8. V mladinskem centru bi se lahko dokupili različni pripomočki za druţabni del dajavnosti in pa nekaj 

računalnikov za delo v delavnicah in pomoč pri učenju 

9.   Moto turizem, kolesraski turizem - razgledne točke... 

10. Zeleni turizem  

11. Športna infrastruktura 

 - Prenova plavalnega bazena (Školjka (prenova zaščitne plasti školjke in dodati dostop za invalide in starejše), 

otroški bazenček za učenje plavanja (kombinacija z letnim zunanjim kopališčem) -prenova bazenske filtracije in 

cevovoda in kompenzacijskega bazena), Baznski in bifejski WC ji v avli so dotrajani.  

 - Obnova salonskega dela v bifeju, strop ostrešje je slabo (ni bilo prenovljeno ob prenovi in oprema je ţal ţe 

zastarela). 

- tenis igrišče potrebno kompletne prenove, predvsem ureditev drenaţe, športne površine in razsvetljave 

- Širitev športne dvorane v kegljišče, lokostrelišče, aerobni fitnes in mogoče tudi strelišče (?) Ob tem bi lahko 

pridobili še kakšen prostor za skladiščenje in kakšno pisarno dve za društva. (vem - velik projekt ampak skoraj 

nujen) 

- Prenova in popravilo športnega parka ; (atletska steza počasi dotrajana, travnato nogometno igrišče; trava je 

dotrajana, potrebno dokupiti komplet za skok v višino (nujno) in kot sem ţe zgoraj zapisal ; Ureditev novih 

otroških igral ob športni dvorani in namesto sedanjih igral postavitev workout naprav)  

 
 


